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Abstract (en)
The method involves sucking air (4) from a room at a suction funnel (1), where a laminar, bundled air jet (3) is blown into the room at a nozzle (2),
and the air jet is directed towards the suction funnel. The loaded air is diluted and/or cooled and/or warmed up by the bundled air jet. The nozzle
has a circular cross section and possesses a conical opening. The suction funnel is installed under a ceiling of an area, at which an exhaust fan is
attached. An independent claim is also included for a device for removing loaded air.

Abstract (de)
Gegenstand der Erfindung ist ein Verfahren zum Beseitigen von mit Fremdstoffen belasteter Luft aus Räumen. Aus einer Düse (2) wird ein laminarer
Luftstrahl (3) in den mit belasteter Luft (4) gefüllten Raum geblasen. Aufgrund der Druckdifferenz zwischen Luftstrahl (3) und Umgebungsluft (4) wird
die Umgebungsluft (4) und die in ihr enthaltenen Fremdstoffe in den Luftstrahl (3) eingesaugt. Der Luftstrahl (3) endet in einer Absaughaube (1), aus
der die Gesamtluftmenge mit Hilfe eines Saugventilators abgesaugt wird.
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